

Date: 10/12/2025

Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi- United Arab Emirates

التاريخ: 2025/12/10
السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

سعادة وليد سعيد العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Clarification regarding the decrease in share price of Gulf Navigation Holding PJSC (the "Company")

We would like to provide this clarifying disclosure to our shareholders concerning the decrease in the Company's share price during the period starting from 24 November until the date of this disclosure, after conducting an internal review, please note that:

The Company affirms that it is not aware of any undisclosed information, operational or technical updates, or material developments related to its business that could have negatively impacted the share price during the above-mentioned period.

The Company has disclosed all material information in accordance with applicable laws and DFM disclosure requirements, and there are no pending events or decisions that have not been announced to the market.

We remain committed to full transparency and regulatory compliance and will continue to promptly disclose any material developments as required.

الموضوع: إيضاح بشأن انخفاض سعر سهم شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع ("الشركة")

نقدم إلى المساهمين الكرام بهذا الإفصاح توضيحي بشأن انخفاض سعر سهم الشركة خلال الفترة اعتباراً من 24 نوفمبر 2025 ولغاية تاريخ هذا الإفصاح، بعد إجراء المراجعة الداخلية اللازمة، نود التأكيد على ما يلي:

تؤكد الشركة أنها ليست على علم بأي معلومات، أو تحديثات تشغيلية، أو فنية، أو تطورات جوهرية غير مُفصّح عنها قد تكون أثرت سلباً على سعر السهم خلال الفترة المشار إليها أعلاه.

كما تؤكد الشركة أنها قد قامت بالإفصاح عن جميع المعلومات الجوهرية وفقاً للقوانين المعمول بها ومتطلبات الإفصاح لدى سوق دبي المالي، ولا توجد أي أحداث أو قرارات جوهرية غير مُعلن عنها.

هذا وتؤكد الشركة التزامها التام بالشفافية والامتثال التنظيمي، وستقوم بالإفصاح الفوري عن أي تطورات جوهرية حسب المتطلبات.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،،،

Ali Abouda
Chief Finance & Operation Officer
Gulf Navigation Holding PJSC

علي عبوده
رئيس الشؤون المالية والعمليات التنفيذية
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع